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Országgyű lési Képvisel őcsoportj a

BALOGH JÓZSEF
országgyű lési képviselő

------------------------------------------------ -------------------------------------------------------------- -

Dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke
részére

Írásbeli választ igénylő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

„Hogyan kívánja hasznosítani a Kormány a több százezer hektárny i
hasznosítatlan állami földterületet?” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján
írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Dr. Fazekas Sándo r
vidékfejlesztési miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr !

A kormányváltást követ ően, a Nemzeti Földalap újjáalakulásakor élnék szakma i
vita zajlott arról, hogy valójában mekkora is az állam term őföld- és
erdővagyona. Farkas Imre, a Nemzeti Földalapkezel ő Szervezet birtokpolitikai
tanácsának elnöke szerint mintegy 400 ezer hektárnyi hasznosítatlan állam i
terület található — ez a Balaton méretének hatszorosa .

Kérdezem tehát Miniszter Urat : hogyan kívánja hasznosítani a Kormány a több
százezer hektárnyi hasznosítatlan állami földterületet?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2011 . május 16 .
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